

### Invitation for Extra Ordinary General Meeting of Oman Reinsurance Company S.A.O.G

Respected Shareholders,

After Compliments,

The Board of Directors ("Board") of Oman Reinsurance Company S.A.O.G. ("Company") cordially invites the respected shareholders to attend the Extra Ordinary General Meeting ("EGM") of the Company due to be held on Muscat Clearing and Depository electronic platform ([www.mcd.gov.om](http://www.mcd.gov.om)) at 9:00 P.M. on Tuesday corresponding to 26<sup>th</sup> March 2024.

In case the attendance quorum was not met, a second EGM will be held at 9:00 PM on Wednesday 27<sup>th</sup> March 2024 on the same mentioned above electronic platform, to discuss and approve the following agenda item:

- To consider and approve the attached Articles of Association of the Company which have been amended/prepared in accordance with the requirements of Commercial Companies Law (Royal Decree 18/2019), Capital Market Decision ("CMA") Administrative Decision no. E/17/2020 issuing standard articles of association for public joint stock companies and in accordance with regulations for public joint stock companies issued by the CMA Decision No. 27/2021. ("Annexure A")

In accordance with the articles of association and Rules for Convening General Meetings via Electronic Means, issued by the CMA we would like to call your attention to the following:

- only a corporate person may authorize a natural person to attend and vote on its behalf on decisions/resolutions of the AGM through electronic means, provided such natural person has an investor number with the MCD.
- voting on any item of the agenda shall commence prior to the convention of the AGM at a maximum of three (3) days and ends on the day of the AGM. If a shareholder's balance is changed either by

### دعوة لحضور إجتماع الجمعية العامة غير العادية للشركة العمانية لإعادة التأمين ش.م.ع.ع

المساهم الكريم،

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،

يسر مجلس إدارة الشركة العمانية لإعادة التأمين (ش.م.ع.ع) دعوة المساهمين الكرام لحضور إجتماع الجمعية العامة غير العادية للشركة والمقرر عقده عبر المنصة الإلكترونية الخاصة بشركة مسقط للمقاصة والإيداع ([www.mcd.gov.om](http://www.mcd.gov.om)) وذلك في تمام الساعة التاسعة مساء يوم الثلاثاء الموافق 26 مارس 2024م.

وفي حالة عدم إكمال نصاب حضور الجمعية العامة سيتم عقد الجمعية العامة الثانية في تمام الساعة التاسعة من مساء يوم الأربعاء الموافق 27 مارس 2024م وذلك عبر المنصة الإلكترونية المذكورة أعلاه. وذلك لمناقشة جدول الأعمال التالي:

- الموافقة على النظام الأساسي للشركة المرفق والمعدل وفقاً لمتطلبات قانون الشركات التجارية الصادر بالمرسوم السلطاني رقم 18/2019م ووفقاً لقرار الهيئة العامة لسوق المال رقم 17/2020 وللاتحة الشركات المساهمة العامة الصادرة بموجب قرار الهيئة العامة لسوق المال رقم 27/2021. (حسب المرفق 1)

ووفقاً لضوابط انعقاد الجمعيات العامة باستخدام وسائل التقنية الحديثة الصادرة من الهيئة نود أن نلفت عنايتكم إلى الآتي:

- يحق للشخص الاعتباري دون غيره تفويض شخص طبيعي لحضور اجتماع الجمعية العامة والتصويت نيابة عنه من خلال وسائل التقنية على أن يكون لهذا الشخص الطبيعي رقم مستثمر بشركة مسقط للمقاصة والإيداع.

- يبدأ التصويت على أي من البنود المطروحة على جدول الأعمال قبل تاريخ انعقاد الجمعية بمدة لا تزيد على ثلاثة أيام وحتى انتهاء عملية التصويت في يوم الاجتماع، وفي حالة تغيير رصيد المساهم

<p>increase or decrease, the voting process shall stand canceled and must re-vote at the AGM.</p> <p>For further information please contact Mr. Khalid Al Balushi on telephone number 00968 96000855.</p>	<p>بالزيادة أو النقصان فسيتم إلغاء عملية التصويت، ويتعين عليه إعادة التصويت مرة أخرى في يوم اجتماع الجمعية.</p> <p>لمزيد من المعلومات يرجى الإتصال على الفاضل/ خالد البلوشي، رقم الهاتف: 0096896000855</p>
---	--

المستشار القانوني

مر اقب الحسابات

رئيس مجلس الإدارة